
De gemeenteraad van Zaanstad voor de raadsvergadering bijeen op dinsdag 24 september 2024 

Momenteel wordt er in het raadsvoorstel geen tijdsbestek aangegeven, waarbinnen de adviezen 
geïmplementeerd dienen te worden. Wij denken dat het belangrijk is dat de adviezen zo spoedig mogelijk 
moeten worden geïmplementeerd. Dit is goed voor het vertrouwen en correcte afhandeling van klachten.

Besluit:
De volgende tekst in het Raadsvoorstel Rekenkamerrapport Klachtenbehandeling Zaanstad 8767574:
“c. jaarlijks tussentijds te rapporteren over de stand van zaken van de uitvoering van
de aanbevelingen als dit langer dan een jaar duurt.”

te wijzigen naar:
“c. de implementatie van de adviezen binnen één jaar uit te voeren.”

en zo nodig andere punten in het raadsvoorstel en bijlage(n) hierop aan te passen.

Namens,
PVV Zaanstad Menno Barends
Groep de Boer Marianne de Boer

AMENDEMENT
Betreft: Adviezen binnen één jaar implementeren

Zaandam, dinsdag 24 september 2024


